

PRECAUTIONARY STATEMENTS :

التحذيرات

- اقرأ الملصق قبل الاستخدام
- ابعده المبيد عن متناول الأطفال و الأغذية و الأعلاف
- تجنب استنشاق رذاذ المبيد يجب ارتداء الكمامة والكفوف و الاحذية
- الواقية أثناء المعاملة عدم الأكل أو الشرب والتدخين أثناء الرش

- Read the label before application – keep away from children, food and animal feed.
- Don't inhale the vapors wear mask, protective clothing, gloves & goggles.
- Don't eat, drink or smoke during application.

FIRST AID :

الإسعافات الأولية

- في حالة استنشاق المبيد ابعده المصاب الي مكان جيد التهوية ويعمل
- في حالة تلوث الجلد يغسل بكمية وافرة من الماء والصابون في حال تلوث العين تغسل بالماء
- في حالة تلوث الملابس تخلع الملابس الملوثة و يغسل المكان المصاب بالماء والصابون
- العلاج المضاد: تعالج الأعراض، ابتلع، الاتصال بالطبيب.

- If Swallowed: Call the doctor & take the container & label with you to the administrator.
- If inhaled: Remove the victim from the application area.
- If on Skin & Eye: Wash with plenty of water.
- Take off the contaminated clothes & wash the infected area with plenty of water.

STORAGE AND DISPOSAL :

التخزين والتخلص من العبوات

يحفظ المبيد في عبواته الأصلية محكمة الاغلاق درجة حرارة الغرفة
لا يتم استخدام العبوات الفارغة بأي حال ويتم التخلص منها في الأماكن المخصصة لذلك

- Keep the product sealed in its original containers at cool and dry places.
- Don't use the empty containers for any other purposes empty containers must be disposed of properly.

Production Date :

تاريخ الانتاج

Expiry Date :

تاريخ الانتهاء

Batch No. :

رقم التشغيل

Net Content

العبوة

1000 ML

١٠٠٠ مل

Disclaimer

The declarations made on label are precise, true & to the best of our knowledge and belief. But because of situation of use which are beyond our control, neither the manufacturer nor the seller shall be responsible in any manner for any personal injury or property damage or loss resulting to buyer or to other persons for handling, storage or use of this material not in accordance with directions given on label.



25% اي سي

تربس راز



THRIPS RAZE

Emulsion Concentrate

25% EC

مستحلب مركز

FOR
EFFECTIVE
CONTROL OF
THRIPS



Contents

ACTIVE INGREDIENTS

المواد الفعالة	
<i>Mentha piperita</i> (M.C.)	7.0% w/w
<i>Piper nigrum</i> (M.C.)	5.0% w/w
<i>Acorus calamus</i> (M.C.)	5.0% w/w
<i>Coriandrum sativum</i> (M.C.)	4.0% w/w
<i>Cinnamomum cassia</i> (M.C.)	4.0% w/w
Inert Ingredients	المواد 75% المضافة
Total	100.00%

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال

رقم التسجيل في وزارة التغير المناخي والبيئة : MOCCA E : Registration No in

AUD-AD-1402093267



kay bee
The Bio-Pesticide Company
Manufactured By
منتج شركة
كاي بي بيو ايجريكول، بر في سي ل ا سي
Al Post Sastewadi, Taluka Phaltan,
District Satara - 415523, Maharashtra, India.
www.kaybeebio.com



Distributor in U.A.E. Al Rehab Agr. Est.

الموزع
بمبادرة الإمارات العربية المتحدة :
مؤسسة الرحاب الزراعية
العين - هاتف : ٠٣ ٧٢٢٠٥٧٧ - ص ب : ١٩٩٥٢
E-Mail : naash2@gmail.com - www.alrehabagr.com

تربس راز 25% اي سي

تربس راز عبارة عن مبيد عضوي تم تحضيره باستخدام المستخلصات النباتية، يعمل كمبيد جهازى و بالاملاسة لمكافحة التربس. ثبت هذا المنتج فعاليته على أنواع مختلفة من حشرات التربس التي تهاجم عادة الخضار والفواكه والزهور والحبوب والبقول. كما أثبتت فعاليته ضد خنافس الاوراق علي العنب والموز والبروكلي والكرفس والفلفل. يملك المنتج فعالية أكبر في درجات حرارة منخفضة. للحصول على أفضل النتائج، يتوجب رش المبيد في فترات الصباح الباكر أو في وقت متأخر من المساء.

THRIPS RAZE 25% EC

Thrips Raze is a Bio-pesticide prepared by using Botanical extracts, which has systemic and contact-based actions on thrips. It has proven efficacy on various thrips species which commonly attack Vegetables, Fruits, Flowers, Cereals & Pulses. It has also proven efficacy against flea beetles of Grapes, Banana, Broccoli, Cabbage, Cauliflower and Radish. It has greater effectivity at lower temperatures. For best results, spray early in the morning or during late evening

MECHANISM OF ACTION

طريقة العمل

يتعرض التربس لمكونات نباتية من التركيبة التي يتم امتصاصها واختراقها ضمن النظام الداخلي لجسم الحشرة. يؤثر المنتج على الجهاز العصبي الداخلي لحشرة التربس لتصاب الحشرة بالشلل وتتأثر حركتها، كما تتعرض الحشرات لعدم الارتياح أثناء التغذية وتؤدي بالنهاية إلى الوفاة بعد ساعات قليلة

After spraying of THRIPS RAZE, thrips get exposed to Phytoconstituents of the formulation which are absorbed & penetrated into the internal system of the insect body. It affects the internal nervous system of thrips, insect gets paralyzed & locomotion gets affected, insects also face uneasiness while feeding & eventually lead to death after few hours

APPLICATION METHOD

طريقة الاستخدام

المحصول Crop	الافه Pest	نسبة الاستخدام Rate of Use	فترة الامان PHI
جميع المحاصيل والخضروات وأشجار الفاكهة والزهور ونباتات الزينة	التربس Thrips خنافس الاوراق Flea Beetle	1-2 سم / لترماء 2-1 Cm/Lt water	صفر يوم 0 Day

تحدد نسبة الاستخدام حسب عمر المحصول وشدة الاصابة

Depending Upon Crop Stage And Infestation

Warranty Statement

الضمان

تضمن الشركة المنتجة ثبات المواصفات الكيميائية والفيزيائية لهذا المبيد وسلامته في عبواته الأصلية وفي التخزين العادي طيلة فترة صلاحيته تحت ظروف دولة الإمارات العربية المتحدة

The manufacturer shall ensure that the chemical and physical specification of this pesticide are kept in its original packaging and in normal storage throughout its validity period under the conditions of the United Arab Emirates



Approved Input for use in organic agriculture according to NPOP standard attested by Ecocert India Pvt. Ltd. (NPOP/NAB/002)